
Saksprotokoll i Kulturutvalget - 13.11.2018  
 
Oppsummering av drøftingen: 
 
Administrasjonen innledet saken med informasjon rundt prosessen fram mot ny 
prosjektbeskrivelse og involvering av impliserte parter. 

Kommentarer: 

Hele saken ser nå noe annerledes ut og til det bedre. Har nå ingen problemer med å anbefale 
prosjektet. Godt å se at alle impliserte parter er tatt med i prosjektet. Dersom kommunestyret 
ser behov for en representant i styringsgruppa bør dette tas opp som egen sak.  

 


